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Lietuvos kultūrizmo ir kūno rengybos federacijos 

ATASKAITINĖS – RINKIMINĖS KONFERENCIJOS 

PROTOKOLAS 

 

2024-02-24 

 

Darbotvarkė 

Lietuvos kultūrizmo ir kūno rengybos federacijos (toliau – Federacija arba LKKRF) konferencija vyko 

2024 m. vasario 24 d., nuo 10.30 val., vieta: Kauno viešbutyje (Laisvės al. 79, Kaunas). 

 

Dalyviai: į konferenciją atvyko ir pasirašytinai užsiregistravo Federacijos nariai (jų atstovai), nurodyti Priede 

Nr. 2. 

Konferencijos pirmininkas: prezidentė Sandra Martinkienė, ex officio pagal LKKRF Įstatuose nustatytą 

kompetenciją. 

Konferencijos sekretorius: generalinė sekretorė Kristina Karaliūtė – Stoliariovienė, ex officio pagal įstatuose 

nustatytą kompetenciją. 

Balsų skaičiavimo komisija: Jurgita Vaitkienė, Auksė Vandienė ir Daiva Varnelienė paskirta vienbalsiai 

konferencijos dalyvių. 

Informavimas apie konferenciją: Konferencija sušaukta pagal 2024-01-17 sprendimą ir patvirtintą 

darbotvarkę. Federacijos nariai buvo informuoti apie konferenciją, 2024-01-21 paskelbta darbotvarkė LKKRF 

internetinėje svetainėje: http://ifbb.lt/ataskaitine-rinkimine-federacijos-konferencija-3/ (priedas Nr. 1). 

Prieštaravimų dėl to nesulaukta. 

 

 

Konferencijos darbotvarkė: 

1. Dalyvių registracija (nuo 10.30 val. iki 11 val.). 

2. Dalyvių sąrašo paskelbimas ir balsavimo kortelių išdavimas. 

3. Darbotvarkės ir reglamento tvirtinimas, vedimo tvarkos nustatymas. 

4. Federacijos prezidentės 2023 metų veiklos ataskaita ir jos tvirtinimas. 

5. LKKRF 2023 metų finansinės atskaitomybės tvirtinimas. 

6. Valdybos narių 2023 metų veiklos ataskaita ir jos tvirtinimas. 

7. Rinkimai. 

8. 2023 m. klubų reitingo tvirtinimas. 

9. 2024 m. varžybų tvarkaraštis. 

10. 2024 m. pavasario sezono varžybų organizavimo klausimai. 

11. 2024 m. seminarai ir stovyklos. 

12. Išvykos į EČ. 

13. Kiti klausimai (regioninės varžybos ir kt.). 
 

Posėdžio eiga (darbotvarkės klausimų svarstymas) 

 

1. Dalyvių registracija. 

 

Konferencijoje dalyvauti užsiregistravo 17 asmenų, kurie nurodė atstovaujantys narius. Patikrinus narių 

atstovų įgaliojimus nustatyta, kad su balso teise konferencijoje dalyvauja 16 narių. 

2. Dalyvių sąrašo paskelbimas ir balsavimo kortelių išdalinimas. 

http://ifbb.lt/ataskaitine-rinkimine-federacijos-konferencija-3/
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Dalyvių sąrašas buvo paskelbtas pagal pridedamą priedą Nr. 2. Sąrašą paskelbė Sandra Martinkienė. 

Užsiregistravusiems narių atstovams, turintiems balso teisę išduotos 16 atviro balsavimo kortelių. 

 

Konferencijos pirmininkė paskelbė apie Federacijoje gautas ir Konferencijoje balsuoti suteiktas balsavimo 

teisių perleidimo sutartis tarp šių asmenų: Tomas Kudelis už VŠĮ „Ultimate gym“, Auksė Vandienė už UAB 

„Atletą“, Rinaldas Česnaitis už Marijampolės kultūrizmo klubą „Tauras“ ir už „Miesto sporto klubą“, Deividas 

Gūžys už UAB „Praktiškas“, Aleksandras Martinkus Kauno „Rino team“, Sandra Martinkienė už Šiaulių 

„Eurogym“. 

 

Konferencijos pirmininkė, Sandra Martinkienė, paskelbė, kad Konferencijoje su balso teise dalyvauja 16 

narių iš esamų 17, todėl kvorumas yra (konferencija gali priimti sprendimus, nes dalyvauja daugiau kaip 

1/2 (viena antroji) visų Federacijos narių). 

 

3. 2024 02 24 ataskaitinės konferencijos darbotvarkės tvirtinimas 

Konferencijos darbotvarkė: 

1. Dalyvių registracija (nuo 10.30 val. iki 11 val.). 
2. Dalyvių sąrašo paskelbimas ir balsavimo kortelių išdavimas. 

3. Darbotvarkės ir reglamento tvirtinimas, vedimo tvarkos nustatymas. 

4. Federacijos prezidentės 2023 metų veiklos ataskaita ir jos tvirtinimas. 

5. LKKRF 2023 metų finansinės atskaitomybės tvirtinimas. 

6. Valdybos narių 2023 metų veiklos ataskaita ir jos tvirtinimas. 

7. Rinkimai. 

8. 2023 m. klubų reitingo tvirtinimas. 

9. 2024 m. varžybų tvarkaraštis. 

10. 2024 m. pavasario sezono varžybų organizavimo klausimai. 

11. 2024 m. seminarai ir stovyklos. 

12. Išvykos į EČ. 

13. Kiti klausimai (regioninės varžybos ir kt.). 

Siūlymas: Tvirtinti konferencijos darbotvarkę. 

Balsuota: „UŽ“ – 16 balsų, „PRIEŠ“ – 0 balsų. 

Kristina Stoliarovienė pasiūlė daryti posėdžio įrašą. 

Siūlymas balsuoti: Daryti federacijos ataskaitinė – rinkiminė konferencijos įrašą. 

Balsuota: „UŽ“ – 16 balsų, „PRIEŠ“ – 0 balsų. 

Priimtas sprendimas: Nuspręsta daryti federacijos ataskaitinės – rinkiminės konferencijos įrašą. 

 

4. Federacijos prezidentės 2023 metų veiklos ataskaita ir jos tvirtinimas 

Federacijos prezidentė pateikė savo veiklos už 2023 m. ataskaitą. 

 

Siūlymas balsuoti: Tvirtinti 2023 m. federacijos prezidentės S. Martinkienės veiklos ataskaitą. 

 

Balsuota: „UŽ“ – 16 balsų, „PRIEŠ“ – 0 balsų. 

Priimtas sprendimas: Federacijos prezidentės veiklos ataskaita už 2023 m. patvirtinta. 
 

 

5. LKKRF 2023 metų finansinės atskaitomybės tvirtinimas 

Federacijos prezidentė pateikė finansinės atskaitomybės už 2023 m. ataskaitą. Pristatė audito išvadas. Metinė 

finansinė veikla už 2023 m. teigiama. 

 

Siūlymas balsuoti: Tvirtinti 2023 m. finansinės atskaitomybės ataskaitą. 

Balsuota: „UŽ“ – 16 balsų, „PRIEŠ“ – 0 balsų. 
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Priimtas sprendimas: LKKRF 2023 metų finansinės atskaitomybės ataskaita patvirtinta. 

 

6. Valdybos narių 2023 metų veiklos ataskaita ir jos tvirtinimas 

Federacijos generalinė sekretorė pateikė savo veiklos už 2023 m. ataskaitą. 

 

Siūlymas balsuoti: Tvirtinti 2023 m. federacijos generalinės sekretorės Kristinos Karaliūtės – Stoliarovienės 

veiklos ataskaitą. 

Balsuota: „UŽ“ – 16 balsų, „PRIEŠ“ – 0 balsų. 

Priimtas sprendimas: Federacijos generalinės sekretorės veiklos ataskaita už 2023 m. patvirtinta. 
 

Federacijos teisėjų kolegijos pirmininkas konferencijoje nedalyvavo ir nepateikė savo veiklos už 2023 m. 

ataskaitos. 

Federacijos trenerių tarybos pirmininkas pateikė savo veiklos už 2023 m. ataskaitą. 

 

Siūlymas balsuoti: Tvirtinti 2023 m. federacijos trenerių tarybos pirmininko Rinaldo Česnaičio veiklos 

ataskaitą. 

Balsuota: „UŽ“ – 16 balsų, „PRIEŠ“ – 0 balsų. 

Priimtas sprendimas: Federacijos trenerių tarybos pirmininko veiklos ataskaita už 2023 m. patvirtinta. 

 

DAK narių 2023 metų veiklos ataskaita ir jos tvirtinimas 

DAK pateikė savo veiklos ataskaitą už 2023 m. 

Siūlymas balsuoti: Tvirtinti 2023 m. DAK veiklos ataskaitą. 

 

Balsuota: „UŽ“ – 16 balsų, „PRIEŠ“ – 0 balsų. 

Priimtas sprendimas: Federacijos DAK veiklos ataskaita už 2023 m. patvirtinta. 

7. Rinkimai 

 

Prezidento pozicijai ateinantiems dvejiems metams buvo iškelta viena kandidatė – Sandra Martinkienė. 

 

Siūlymas balsuoti: Už kandidatę Sandrą Martinkienę federacijos prezidentės pozicijoje. 

 

Balsuota: „UŽ“ – 16 balsų, „PRIEŠ“ – 0 balsų. 

Priimtas sprendimas: Sandra Martinkienė perrinkta prezidente 2024-2026 m. kadencijai. 
 

Trenerių tarybos pirmininko pozicijai ateinantiems dvejiems metams buvo iškeltas vienas kandidatas – 

Rinaldas Česnaitis. 

Siūlymas balsuoti: Už kandidatą Rinaldą Česnaitį federacijos Trenerių tarybos pirmininko pozicijoje. 

 

Balsuota: „UŽ“ – 16 balsų, „PRIEŠ“ – 0 balsų. 

Priimtas sprendimas: Rinaldas Česnaitis perrinktas Trenerių tarybos pirmininku 2024-2026 m. kadencijai. 

Teisėjų kolegijos pirmininko pozicijai ateinantiems dvejiems metams buvo iškeltas vienas kandidatas – 

Aleksandras Martinkus. 

 

Siūlymas balsuoti: Už kandidatą Aleksandrą Martinkų federacijos Teisėjų kolegijos pirmininko pozicijoje. 

Balsuota: „UŽ“ – 16 balsų, „PRIEŠ“ – 0 balsų. 

Priimtas sprendimas: Aleksandras Martinkus išrinktas Teisėjų kolegijos pirmininku 2024-2026 m. kadencijai. 
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Ketvirto valdybos nario pozicijai ateinantiems dvejiems metams buvo iškelta viena kandidatė – Jurgita 

Vaitkienė. 

 

Siūlymas balsuoti: Už kandidatę Jurgitą Vaitkienę federacijos valdybos narės pozicijoje. 

 

Balsuota: „UŽ“ – 16 balsų, „PRIEŠ“ – 0 balsų. 

Priimtas sprendimas: Jurgita Vaitkienė išrinkta federacijos valdybos nare 2024-2026 m. kadencijai. 

 

Kandidatai į DAK ateinantiems dvejiems metams – Justinas Samuolis, Daiva Varnelienė ir Deividas Gūžys. 

Siūlymas balsuoti: Už visus kandidatus į DAK kartu – Justiną Samuolį, Daivą Varnelienę ir Deividą Gūžį. 

 

Balsuota: „UŽ“ – 16 balsų, „PRIEŠ“ – 0 balsų. 

Priimtas sprendimas: Federacijos DAK komisijos sudėtis patvirtinta – Justinas Samuolis, Daiva Varnelienė 

ir Deividas Gūžys. 

 

8. 2023 m. klubų reitingo tvirtinimas 

 

Trenerių tarybos pirmininkas Rinaldas Česnaitis pagal reitingų skaičiavimo nuostatus sudarė 2023 m. 

sportininkų, trenerių ir klubų reitingus. 

Siūlymas balsuoti: Tvirtinti 2023 m. sportininkų, trenerių ir klubų reitingus (toliau – reitingai). 

 

Balsuota: „UŽ“ – 16 balsų, „PRIEŠ“ – 0 balsų. 

Priimtas sprendimas: 2023 m. sportininkų, trenerių ir klubų reitingai patvirtinti. 
 

Pagal federacijos įstatus į valdybą patenka 3 geriausi 2022 m. ir 2023 m. reitingų klubai. Pagal įstatus į 

federacijos valdybą deleguojami: Marijampolės „Tauro“ atstovas Vidmantas Žiemys, Vilniaus „Fitness LT“ 

atstovas Tomas Petrokas, Kauno „Team Kūno kultas“ atstovas Marius Blaževičius. 

9. 2024 m. varžybų tvarkaraštis 

 

Tvarkaraštis bus sudarytas ir paskelbtas federacijos soc. tinkle, remiantis tarptautinės federacijos varžybų 

tvarkaraščiu. Renginiai Lietuvoje: 

Balandžio 20-21 d. Lietuvos čempionatas 

 

10. 2024 m. pavasario sezono varžybų organizavimo klausimai 

 

Nacionalinės varžybos Lietuvos suaugusiųjų čempionatas vyks 2024 m. balandžio 20-21 d. Kėdainių arenoje. 

Balandžio 20 d. Fitness Challenge rungtys, balandžio 21 d. – kultūrizmo ir kūno rengybos rungtys. 

11. 2024 m. seminarai ir stovyklos 

 

Kovo 9 d. Nuotolinis Fitness Challenge seminaras. 
Kovo 16 d. Nuotolinis Antidopingo agentūros seminaras. 

Kovo 23 d. Kandidatų į Nacionalinę rinktinę stovykla. 

12. Išvykos į Europos čempionatą 

 

Sandros Martinkienės siūlymas – jei sportininkas nori vykti į pasaulio čempionatą Japonijoje, pusę sumos už 

bilietus turi pervesti į federacijos sąskaitą. 

13. Kiti klausimai 

 

Siūlymas balsuoti: Tvirtinti 2024-2027 m. strateginį planą. 

 

Balsuota: „UŽ“ – 16 balsų, „PRIEŠ“ – 0 balsų. 

Priimtas sprendimas: Patvirtintas 2024-2027 m. strateginis planas. 
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Siūlymas balsuoti: Tvirtinti įmonę atliekančią federacijos auditą dviem metams į priekį UAB „Kristalina“. 

 

Balsuota: „UŽ“ – 16 balsų, „PRIEŠ“ – 0 balsų. 

Priimtas sprendimas: Patvirtinta audito įmonė UAB „Kristalina. 
 

Aleksandras Martinkus iškėlė klausimą dėl Facebook paskyros IFBB.LT ir grupės Facebook platformoje – 

Diskusijų klubas. Jos abi priklauso Rolandui Remeikiui. Jų nuosavybė turėtų atitekti federacijai. Reikia su R. 

Remeikiu pasikalbėti kokiomis sąlygomis jis perleistų federacijai jas. Konferencijoje joks sprendimas šiuo 

klausimu nebuvo priimtas. 

 

Aleksandras Martinkus iškėlė klausimą dėl federacijos internetinės svetainės atnaujinimo. Visi sutinka, kad tai 

padaryti būtina. Joks konkretus veiksmų planas nebuvo aptartas, atsakingas žmogus nebuvo paskirtas. 

Manoma, kad svetainės naujinimo darbus galėtume pradėti šiais metais. 

 

Aleksandras Martinkus pasiūlė, kad metų pradžioje visi federacijos klubai turi registruoti savo klubo trenerius, 

ruošiančius sportininkus varžyboms. Sąrašas būtų nekoreguojamas. 

 

Jurgita Vaitkienė iškėlė klausimą dėl sportininkų ir trenerių elgesio Europos čempionato metu – kai startavęs 

paskutinę čempionato dieną, Dainius Sakalauskas, nesulaukė komandos draugų palaikymo, o fotografas, su 

kuriuo buvo sudaryta sutartis sportininkų fotografavimui renginyje, tą dieną neatliko savo funkcijos. Rinaldo 

Česnaičio siūlymas buvo, kad federacijos valdyba turi sudaryti dokumentą, kuriame atsispindėtų, sportininkų 

vykstančių į čempionatus už federacijos lėšas ir už savo lėšas, teisės ir pareigos. Su juo sportininkai turėtų būti 

supažindinami pasirašytinai. 

 

Svarstytas Fitness Challenge rungties Lietuvos čempionų važiavimas į Europos čempionatą. Aleksandro 

Martikaus siūlymas vežti už federacijos lėšas vieną moterį, vieną vyrą. Už savo lėšas gali važiuoti visi, kurie 

nori. Taisyklės buvo paskelbtos federacijos Facebook grupėje – Diskusijų klubas. 

Sandros Martinkienės siūlymas Fitness Challenge rungties Lietuvos čempionate startinis dalyviui 10 EUR. 

Startuoti dalyviai turi už esamus federacijos narius. Galutinis sprendimas, kuriuos sportininkus veš federacija 

už savo lėšas, priimamas valdybos. 

 

Arūnas Vandys uždavė klausimą – ar Fitness Challenge rungtis bus rodoma tiesiogiai. Sandra Martinkienė 

patikslino, kad sužinos ir informuos. 

Lietuvos čempionato maketą pavesta kuruoti Kristinai Stoliarovienei. 

 

Sandra Martinkienė informavo, kad vyrų figūros kategorijos dalyvių amžius pakeistas – galima dalyvauti nuo 

15 metų. 

Sandra Martinkienė informavo, kad šiais metais turės būti parašytos valdybos narių pareiginės instrukcijos. 

Sandra Martinkienė informavo, kad federacijos byla su Kristina Narbutaityte baigta federacijos naudai. 

Sandra Martinkienė supažindino su Latvijos federacijos skundu tarptautinei federacijai. Konferencija nutarė 

šiais metais dalyvių į Latvijoje vyksiančias varžybas, nesiųsti. 

Sandra Martinkienė supažindino su 2024 m. federacijos biudžetu. 

 

Marius Blaževičius federacijos seminarus siūlo daryti uždaroje Facebook grupėje. 

Sandra Martinkienė informavo, kad nuotoliniai federacijos seminarai yra nemokami. 

Romas Kairaitis išsakė savo prašymą dėl VŠĮ „Sporto Olimpo“, prašymas – kad federacija perduotų jam 

federacijos dalininko teises už 200 eur. Jis taip pat pagrindė kodėl už tokią sumą (už tokią sumą buvo perduota 

Švietimo, mokslo ir sporto ministerijos dalininko teisės). Šis faktas federacijos nariams buvo naujiena. 
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Siūlymas balsuoti: Atidėti Romo Kairaičio prašymą kitai konferencijai. Iki to laiko federacijos prezidentė 

Sandra Martinkienė dalyvaus klubo valdyme, susipažins su jo padėtimi. Bus parengta ataskaita federacijos 

nariams ir pristatyta kitoje konferencijoje. Pristatymą padarys Sandra Martinkienė. 

Balsuota: „UŽ“ – 16 balsų, „PRIEŠ“ – 0 balsų. 

Priimtas sprendimas: Romo Kairaičio prašymas atidėtas kitai konferencijai. Iki to laiko federacijos prezidentė 

Sandra Martinkienė dalyvaus klubo valdyme, susipažins su jo padėtimi. Bus parengta ataskaita federacijos 

nariams ir pristatyta kitoje konferencijoje. Pristatymą padarys Sandra Martinkienė. 

Sandra Martinkienė išsakė federacijos poziciją dėl varžybų, kurias organizuoja ne federacija – „Valio PROfeel 

cup“. Jeigu varžybos nėra federacijos renginys, jose nenaudojamas federacijos logotipas, federacijos teisėjai 

negalės jose dalyvauti, o dalyvavę sportininkai negalės atstovauti federacijos užsienio varžybose. 

Jeigu „Valio PROfeel cup“ varžybų metu bus naudojamas federacijos logotipas, jos vyks pagal federacijos 

taisykles, teisėjaus federacijos teisėjai, sportininkai galės dalyvauti be sankcijų. 

 

 

 

 

Posėdžio pirmininkė  Sandra Martinkienė 

 

 

Posėdžio sekretorė  Kristina Karaliūtė – Stoliarovienė 
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Priedas Nr. 1 
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Priedas Nr. 2 
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